
Este	nevoie	ca	măsura	de	reducere	a	TVA	la	produsele	alimentare	să	fie	
aplicată,	considera	Ioan	Hidegcuti,	Presedintele	FRC	

12	iulie	2012	

Președintele	Fondului	Român	de	Contragarantare,	Ioan	Hidegcuti,	a	declarat	joi	că	
este	nevoie	ca	măsura	reducerii	TVA	la	9%	pentru	produsele	alimentare	să	fie	
aplicată,	această	propunere	nefiind	o	noutate	pentru	partenerii	internaționali.	

”Tema	TVA‐ului	redus	la	produsele	alimentare	este	una	reală	și	este	nevoie	să	se	
aplice.	Cum	se	va	întâmpla	este	însă	o	temă	complicată.	Pe	de	altă	parte,	orice	
măsură	cu	impact	asupra	bugetului	trebuie	consultată	cu	instituțiile	financiare	
internaționale,	însă	cu	siguranță	această	propunere	nu	este	o		noutate	pentru	
partenerii	internaționali”,	a	precizat	Hidegcvuti.	

Ministrul	Agriculturii,	Daniel	Constantin,	a	declarat	marți	că	se	are	în	vedere	
introducerea	unui	TVA	de	9%	la	produsele	alimentare,	măsura	care	va	fi	analizată	
și	la	următoarea	misiune	a	FMI,	arătând	că,	pentru	2013,	construcția	bugetară	va	
cuprinde	această	măsură.	

”O	măsură	pe	care	trebuie	să	o	aplicăm	pentru	eliminarea	evaziunii	fiscale	este	TVA	
redus	la	produse	alimentare.	Suntem	în	discuții,		vorbim	zi	de	zi	cu	Ministerul	
Finanțelor.	După	misiunea	FMI	din	25	iulie,	sper	să	putem	prezenta	un	grafic	clar	
de	implementare	a	TVA	redus	la	produse	alimentare	de	9%”,	a	precizat	Constantin.	

http://www.recolta.eu/presedintele‐fondului‐de‐contragarantare‐este‐de‐acord‐
cu‐tva‐diferentiat‐la‐produse‐agricole/	
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